數位憑證場景創新賽_活動報名表

DIGITAL CREDENTIAL SCENARIO INNOVATION CHALLENGE

_Event Registration Form

項目 Item	填寫內容 Fill in the content
隊名 Team Name	
團隊代表姓名 Leader Name	
電子郵箱 Email Address	
參賽組別 Team Category	□ 學生組 Student Group □ 社會組 Open Group
隊員姓名(含團隊代表) Team Members (including team leader)	1

注意事項

- 報名資料須完整填寫並上傳所有附件, 包含:
 - 活動報名表(附件1)
 - 團隊成員基本資料(附件2)
 - 活動切結書(附件3)
 - 個人資料蒐集告知與同意書(附件4)
- 若報名資料不完整或有缺失,須於主辦單位通知後兩日內補齊,逾期未完成補件者視同報名失敗。
- 參賽隊伍不得重複組隊或跨隊參賽, 違者將取消參賽或得獎資格。
- 未滿 18 歲者須檢附法定代理人之書面同意書
- 報名時須選擇參賽組別(學生組/社會組), 混合身分者請報名社會組。
- 所有報名資料僅供本活動使用,並依《個人資料保護法》進行蒐集、處理與利用。
- 参賽者應確認所提交之作品為原創,並同意依主辦單位規定進行授權與成果上架。

所有報名資料須為真實且完整,若經查證不實,主辦單位有權取消參賽資格。 主辦單位保留審查報名資格與最終解釋權。

Notes

- All registration materials must be completed and submitted with the following attachments:
 - Registration Form (Attachment 1)
 - Team Member Information (Attachment 2)
 - Declaration Form (Attachment 3)
 - Personal Data Collection Notice and Consent Form (Attachment 4)
- If any registration materials are incomplete or missing, teams must submit the required documents within two days of notification by the organizer. Failure to do so will result in disqualification.
- Teams may not participate in multiple groups or form duplicate teams. Violations will result in disqualification from participation or awards.
- Participants under the age of 18 must submit a signed consent form from a legal guardian.
- Teams must select a competition category (Student Group / Open Group) during registration. Mixed-status teams must register under the Open Group.
- All registration information will be used solely for this event and handled in accordance with the Personal Data Protection Act.
- Participants must ensure that all submitted works are original and agree to authorize and publish their work according to the organizer's requirements.
- All registration information must be truthful and complete. If any false information is found, the organizer reserves the right to disqualify the team.
- The organizer reserves the right to review eligibility and interpret the rules of the event.